
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw Społecznych i Społecznych 

Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

 
odbytego w dniu 20 lutego 2025 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Miasta i Gminy Nowa Dęba, i trwało od godz. 1800 do 

godz. 1850. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji oraz osoby zaproszone do udziału, zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Żarkowska – Z-ca Przewodniczącego Komisji, która 

otwierając posiedzenie powitała uczestniczących.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdziła obecność ….. trzech członków Komisji oraz przedstawiła 

proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie wniosku w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 

4. Opinia do projektów uchwał Rady Miejskiej: 

1) w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025, 

2) w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej gminy Osiedla Buda Stalowska, 

3) w sprawie utworzenia jednostki pomocniczej gminy Sołectwa Buda Stalowska, 

4) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Buda Stalowska. 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia 21 stycznia 2025 r. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 2. Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag. 

Ad. 3. Przewodnicząca posiedzenia odczytała wniosek Zakładów Metalowych Dezamet S.A.  

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym Tomaszem Wolanem. 

Ponadto poinformowała, że radny nie może uczestniczyć w posiedzeniu komisji, przesłał pismo – 

email do przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej, które odczytane zostało przez radną 

Barbarę Jaskot. 

W powyższej sprawie stanowisko wyraził mecenas Mirosław Kopeć obecny na posiedzeniu 

komisji, który podkreślił, że we wniosku nie wskazano żadnego zdarzenia, w związku  

z wykonywaniem przez Tomasza Wolana mandatu radnego. Poinformował, że zarówno komisja  

i rada bada jedynie zdarzenia, które są związane z wykonywaniem mandatu. Kwestie poruszone 

przez radnego w piśmie mogą stanowić uzasadnienie do ewentualnego wniosku do sądu pracy. 

W dyskusji głos zabrali: 

- Tomasz Dziemianko – kontaktował się z radnym, który przekazał, że do maja br. konieczne jest 

wykonanie archiwizacji dokumentów, którą dotychczas wykonywał Tomasz Wolan. 

Podsumowując stwierdził, iż wypowiedzenie stosunku pracy jest działaniem politycznym. 

- Łukasz Serafin – podtrzymał stanowisko poprzednika, jednocześnie poprosił o wyjaśnienie, co  

w przypadku wyrażenia zgody przez radę, a co w przypadku sprzeciwu?  

Mecenas poinformował, że w przypadku wyrażenia zgody przez Radę Miejską, radnemu zostanie 

wypowiedziana umowa o pracę, wówczas może on skierować sprawę do sądu pracy, a w przypadku 



sprzeciwu Rady Miejskiej, wojewoda może stwierdzić nieważność uchwały, lub Dezamet może 

złożyć skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 

- radna Barbara Jaskot – odniosła się do tej sytuacji, i poinformowała, że ona też jest w podobnej 

sytuacji, bo kończy się jej umowa o pracę z dotychczasowym pracodawcą, ale postanowiła sama 

zadbać o swoją przeszłość zawodową i znalazła kolejną pracę. 

Po dyskusji członkowie komisji wyrazili opinię w sprawie wniosku ZM Dezamet S.A., który  

w głosowaniu uzyskał 2 głosy za i 1 głos przeciw. Wobec powyższego ustalono, że na najbliższą 

sesję przygotowany zostanie projekt uchwały w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy  

z radnym. 

 

Ad. 4. Opinia do projektów uchwał Rady Miejskiej: 

1) w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 – 

uzasadnienie przedstawiła Maria Kosiorowska – Kierownik M-G OPS w Nowej Dębie, 

która poinformowała, że program realizowany będzie w module II, w ramach którego 

możliwy będzie zakup oraz finansowanie pokrycia kosztów użytkowania tzw. „opasek 

bezpieczeństwa”. W chwili obecnej używanych jest 11opasek na 25 dostępnych. 

Zaprezentowała przyniesioną opaskę bezpieczeństwa. Projekt został zaopiniowany 

jednomyślnie – 3 głosy za, 

2) w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej gminy Osiedla Buda Stalowska – uzasadnienie 

przestawiła Elżbieta Gil – sekretarz gminy, poinformowała ponadto, że odbyło się zebranie 

konsultacyjne z mieszkańcami, uwag i pytań nie zgłoszono, projekt został zaopiniowany 

jednomyślnie – 3 głosy za. 

3) w sprawie utworzenia jednostki pomocniczej gminy Sołectwa Buda Stalowska, 

uzasadnienie przestawiła Elżbieta Gil, uwag i pytań nie zgłoszono, projekt został 

zaopiniowany jednomyślnie – 3 głosy za. 

4) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Buda Stalowska - uzasadnienie przestawiła sekretarz 

gminy, uwag i pytań nie zgłoszono, projekt został zaopiniowany jednomyślnie – 3 głosy 

za. 

 

Ad. 5. Do protokołu z posiedzenia komisji 21 stycznia 2025 r. nie wniesiono uwag, został przyjęty 

jednogłośnie 3 głosami za. 

 

Ad. 6. W sprawach różnych nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 7. Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząc posiedzenia ogłosiła jego 

zamknięcie. 

 

 

Z-ca Przewodniczącego Komisji 

 

         Stanisława Żarkowska 

 
Przygotował: Elżbieta Gil 


